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Onderzoek van bureau Kalistratous strategie werkgeverschap 
 
 
Verzoek Jan Vromans, fractie VVD 
 
Ik weet dat het kort dag is, maar als het goed is heeft de secretaris van onze gemeente 
een rapport ontvangen gemaakt door een adviesbureau over welke strategieën een 
gemeente kan hanteren met betrekking tot het werkgeverschap van dorp 
ondersteuner. 
Is dat rapport nog vandaag op de duiken voor mij? 
 
 
 
Toelichting 
 
De gemeentesecretaris heeft geen rapport ontvangen over de werkgeversrol van 
dorpsondersteuners. 
 
Er is wel een rapport in voorbereiding voor de werkgeversrol van de Jeugdprofessionals. De 
jeugdprofessionals zijn in Gemert-Bakel in gemeentelijke dienst. We zijn daar tevreden over, 
de medewerkers zijn blij met de werksituatie en we hebben daarnaast een structurele 
besparing kunnen inboeken. Het college bestudeert het rapport zodra het wordt 
aangeboden.  
 


